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Afronden, doorzetten en opstarten 
Zoals te doen gebruikelijk kijkt het college in de laatste kadernota terug op successen in de lopende periode.  
Het college geeft aan dat een hoop ambities zijn gerealiseerd. Er wordt trots teruggekeken op enkele 
bouwtrajecten die in gang zijn gezet. Ook is het college tevreden over een omvangrijke financiële 
ombuigingsperiode die is doorgevoerd en dat er een start is gemaakt met het traject toekomstbestendig 
begroten. In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen is het motto van het college: ‘Een jaar van afronden, 
doorzetten en opstarten’.  
 
Het is zeker waar dat het college in de lopende periode het nodige heeft bereikt. Hier kunnen de inspanningen 
voor de Regionale Energiestrategie en de voorbereidingen op de omgevingswet bij worden opgeteld.  
Maar wij zijn ervan overtuigd dat het college meer had kunnen realiseren. Door vaker zelf de regie te nemen om 
partijen bij elkaar te brengen. Door minder op ambtenaren te leunen en op tijdrovende (externe) 
onderzoeksrapporten. Door vaker met partijen met afwijkende belangen om de tafel te gaan. Door meer mee te 
denken en invloed te nemen over oplossingsrichtingen en meer sturing te geven. 
 
Het heeft bijna twee jaar geduurd voordat diverse voorstellen (anders dan de gebruikelijke) de gemeenteraad 
bereikten voor besluitvorming. Accommodatiebeleid is nog steeds niet afgerond. Voor de Beukenhof hoopt het 
college voor het eind van het jaar eindelijk een plan ter besluitvorming te kunnen voorleggen. Beleid voor verblijf 
in de streek door arbeidsmigranten is nog onvoldoende afgerond. De uitwerking van ‘toekomstbestendig 
begroten’ staat nog in de kinderschoenen. Nieuwbouw op het terrein van Swets & Zeitlinger is nog slechts een 
intentie. Het door hen zelf gewenste vertrek van de Gamma naar een geschiktere locatie ten gunste van 
woningbouw werd vooralsnog verprutst. Quickwins die nog niet verder zijn gekomen dan papier. 
Op kansen die zich voordoen kan en moet adequater worden ingespeeld. Om het momentum niet verloren  
te laten gaan en om daadwerkelijk en vlotter tot meer successen te komen. 
 
Vraag aan het college: 
Wilt u s.v.p. zo exact mogelijk benoemen welke projecten u tot maart 1) gaat afronden, 2) gaat doorzetten en  
3) gaat opstarten? 

 
Toekomstbestendig begroten en jeugdhulp 
Om te werken aan een structurele verbetering van de financiële positie van de gemeente Lisse zijn maatregelen 
en keuzes noodzakelijk. Daarbij is er gelukkig de verwachting dat er structureel meer geld van het rijk komt voor 
jeugdhulp. Zonder de reserves verder te hoeven aanspreken kan de jeugdhulp vervolgens financieel voldoende 
op peil worden gehouden. Maar voor jeugdhulp is meer nodig dan geld. De denk- en oplossingsrichtingen in de 
onlangs met commissieleden besproken notitie vanuit Teylingen ondersteunen wij en met ons vele anderen 
daarom van harte. Maar dit vraagt wel om een adequate aanpak en sturing. 
 
Vraag aan het college: 
Er zijn lokaal, binnen de streek en op niveau van Holland Rijnland veel partijen bij deze omslag in denken en 
handelen binnen de jeugdhulp betrokken en (mede) verantwoordelijk. Welke rol ziet het college in dit proces 
voor zichzelf en wat wordt de beoogde aanpak van het college? 
 
Toekomstbestendig begroten en Gemeenschappelijke Regelingen 
Tientallen miljoenen euro’s gaan jaarlijks naar Gemeenschappelijke Regelingen waar Lisse verplicht of vrijwillig 
aan deelneemt. Gemeenten raken echter steeds krapper in de financiële middelen en de sturingsruimte binnen 
de eigen begroting is beperkt. Een bijdrage vanuit de Gemeenschappelijke Regelingen, bijvoorbeeld  
door scherpere bedrijfsvoering of door bezuinigen is daarom noodzakelijk. Binnen de huidige systematiek is de 
beïnvloedingsruimte vanuit college en raad op deze regelingen echter maar zeer beperkt.	 	
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Het sturen van een zienswijze om een financiële bijdrage te vragen is niet effectief gebleken. Ook niet een 
oproep in algemene zin in de AB-vergaderingen van de regelingen. Binnen de regelingen is een fundamenteel 
andere aanpak noodzakelijk en er zullen scherpere keuzes gemaakt moeten worden. Hierbij moet o.a. gekeken 
worden naar de takenpakketten en opdrachten vanuit deelnemende gemeenten. Oplossingen kunnen gevonden 
worden in meer differentiatie in taken (en kosten) over gemeenten. Met algemene taken voor alle gemeenten en 
extra gewenste taken die separaat aan betreffende gemeenten worden doorbelast. 
 
Vraag aan het college: 
Wat wordt uw plan van aanpak om met betrokken gemeenten hierover in gesprek te gaan en op één lijn te 
krijgen? Wie moet hiervoor het voortouw nemen en welke rol ziet het college hierin voor zichzelf? 
 
Mobiliteit 
Het college ziet mobiliteit het komend jaar als belangrijke strategische opgave. Wij ondersteunen dat van harte, 
want de bereikbaarheid van Lisse en de streek moet substantieel worden verbeterd. Maar we constateren 
daarnaast dat hier al tientallen jaren over wordt gesteggeld en dat we geen stap dichterbij zijn gekomen. 
We zitten weer in een overlegfase, met nieuwe onderzoeken en vele overlegtafels. Wanneer gaat dit wat 
opleveren, het geld is beschikbaar. 
 
Vraag aan het college: 
Hoe staat het college ten aanzien van de vele overlegtafels die er inmiddels alweer zijn? Hoe en door wie wordt 
dit straks samengebracht? Welke rol ziet ons college hierin voor zichzelf? Wat is een globale prognose in tijd 
voor het proces? Met andere woorden, wanneer gaan we nu eens echt werken aan onze bereikbaarheid? 

 
Lokale economie 
De gevolgen van corona zullen nog enige tijd een deel van het bedrijfsleven en de horeca blijven achtervolgen. 
Het is goed dat het college waar nodig en mogelijk meehelpt om de schade zo beperkt mogelijk te houden. 
Met het opknappen van Blokhuis wordt een noodzakelijke stap gezet om het dorpshart aantrekkelijk te houden. 
Het gaat hier om een samenwerking van vastgoedeigenaren, Dorpshart Lisse en de gemeente. Het is van groot 
belang dat deze verbeteringen op korte termijn daadwerkelijk worden doorgevoerd. Vraag is of alle betrokken 
partijen voldoende druk op de ketel zullen houden en daadwerkelijk hun bijdrage zullen leveren. 
 
Vraag aan het college: 
Is het college bereid om hier een regierol en daarmee sturing op zich te nemen? Zo nee, waarom niet? 
 
Politiek van Lisse in het nieuws 
Voor berichtgeving over commissie- en raadsvergaderingen zijn we grotendeels afhankelijk van het “Lisser 
Nieuws” en de “Weekendkrant”. Het Lisser Nieuws besteedt weinig aandacht aan de lokale politiek. De 
Weekendkrant daarentegen brengt wekelijks veel nieuws over vergaderingen in de gemeenten Noordwijk, 
Hillegom, Katwijk en Teylingen. Maar praktisch niets over vergaderingen in Lisse. Het college komt met 
persmomenten, door persberichten en met fotomomenten veelvuldig in het nieuws. Over raads- en 
commissievergaderingen valt zelden wat te lezen en inwoners krijgen nauwelijks een beeld over hoe 
besluitvorming heeft plaatsgevonden. De situatie is behoorlijk uit evenwicht. 

 
Vraag aan het college: 
Is het college bereid, desgewenst samen met een vertegenwoordiging van de raad, te onderzoeken hoe de 
gemeentepolitiek weer beter in het nieuws kan worden gebracht? 
 
 
Tot zover onze beschouwing. De reactie van het college wordt met belangstelling tegemoetgezien! 
 
VVD Lisse, juni 2021 
Wim Slootbeek, Cobi van der Wiel en Martijn Tibboel 


